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Sent: Thur 4/16/2020 4:36:14 PM

Subject: Update contact §& [E
Received: Thur 4/16/2020 4:36:15 PM

Dag Hugo,

heeft weer een aantal keer contact opgenomen. Hierbij weer een update over de zaken die er spelen.

1. Inkoop persoonlijke beschermingsmiddelen
is nog altijd druk bezig met de inkoop van o.a. mondkapjes en schorten. Hij is — net als in de vorige update - niet blij met hoe

hij geholpen wordt door VWS / het LCH (hoewel hij wel begrip heeft, gezien de drukte). Zo had hij mondkapjes gevonden die

volgens hem niet gekocht werden door het LCH, omdat ze te duur gevonden worden. Dat snapte hij niet, omdat er zo'n groot
tekort is. Hij gaf aan dat hij het graag hoort als het handiger is dat hij zijn hulp niet meer aanbiedt, zodat hij zich niet voor niks

inzet.

Ik heb dit gecheckt bij de mensen van de ‘VIP treatments’. Zij gaven aan dat soms inderdaad besloten wordt om vanwege de

prijs mondkapjes niet in te kopen, aangezien er een grens gesteld moet worden om woekerprijzen te voorkomen. Bovendien

gaven ze aan dat @§& bijna dagelijks contact heeft met inkopers, die heel druk zijn. Ze gaven aan dat het inderdaad misschien

goed zou zijn om hem het eerlijke advies te geven dat er hulp genoeg is bij inkoop e.d.

Vraag is dus: Wil je inderdaad dat we hem aangeven dat er hulp genoeg is bij inkoop en hem hartelijk bedanken voor al zijn
inspanningen? Wellicht is het sowieso goed als je zelf ook contact met hem hebt (als dat niet al zo is) om hem te bedanken voor

alle hulp.

2. Denktank

Hij heeft een soort denktank opgericht, met daarin mensen als IEE mensen die toonaangevend zijn in hun eigen
sector. Met die mensen denkt hij na over de nieuwe 1,5 meter samenleving en wat daarvoor nodig is. Hij vroeg om informatie

over waar we haartoe gaan als samenleving, zodat ze zich gerichter over vraagstukken kunnen buigen. In ieder geval goed om

te weten, voor als we hen ooit willen inschakelen.

3. Bereik

gaf aan dat hij zelf veel bereik heeft richting jongeren, maar ook richting allerlei andere sectoren zoals ondememers. Hij gaf
aan dat hij vaker door VWS ingeschakeld kan worden voor dingen, bijvoorbeeld voor de *Alleen Samen’ campagne. Hij heeft ook

al met het campagnebureau meegedacht (maarJ was daar niet heel enthousiast over). Goed om te weten dus dat dit aanbod

er ligt.

4. De zorgbonus

Zoals vorige keer gemeld: #8 was bezig met een privaat initiatief om een bonus bij elkaar te krijgen voor zorgpersoneel. Dat is van

de baan; ze zoeken nu een andere nuttige bestemming voor het geld, omdat ze beseften dat het per zorgverlener niet veel geld

zou zijn. MEVA is op de hoogte.

Tot zover. Wil je zelf contact met 8 hierover hebben (met name over punt 1), of zal ik dit afhandelen?

Groet,


